



北京摩拜科技有限公司

北京摩拜科技有限公司自2015年注册成立以来，发展迅速，首创全球智能共享单车模式，提供超过600万辆7x24小时在线的摩拜单车，为150多个城市提供服务，日订单量最高超过2500万，构建了全球最大的移动式物联网系统。

摩拜单车通过分享经济模式，运用物联网、云计算和大数据技术，为城市居民提供便捷的出行方案，引领了“让自行车回归城市”风潮；创新“自充电电源管理系统”，利用太阳能和人力骑行实现智能锁供电，为降低碳排放、节能环保、城市可持续发展提供解决方案；深度挖掘和分析数据，打造了业内唯一的人工智能大数据平台——“魔方”，为城市管理和交通规划部门提供科学决策参考。

Beijing Mobike Technology Co.,Ltd

Since its incorporation in 2015, Mobike has been growing rapidly, and has pioneered the global smart bike share mode, offered more than 6 million 7x24-hour online Mobikes, served customers from more than 150 countries and regions with the highest trips of more than 25 million, and has built the world's largest mobile IoT(Internet of Things).

By sharing the economic model and in the use of IoT(Internet of Things), cloud computing and big data technology, Mobike provides the convenient last mile solution for urban residents, leading the wave of "Bring Back the Bicycle to the City"; Mobike innovates the "Auto-charging Power Management System", which realizes the power supply of smart lock through the solar energy and rider trip, and provides the solution to reduce carbon emissions, energy saving and environmental protection as well as urban sustainable development; Mobike has excavated deeply and analyzed the data and has created the only artificial intelligence large data platform "Magic Cube" in such industry, which provides the scientific decision-making references for the city management and transportation planning departments.

